
Geachte fractie, 
 
Volgens de landelijke overheid dienen de gemeentes de houtrookoverlast 
problemen op te lossen. 
 
 
Hierbij zend ik u politie rapport op in de bijlage. Hierin ziet u dat de politie meer 
dan 3000 keer is gebeld aangaande houtrookoverlast. De wel algeneme mening 
van de politiek is dat je het met je buren moet oplossen. Echter dat werkt in 
veel gevallen niet. Bij geluidsoverlast heb je bepaalde normeringen. Helaas 
geldt dat niet voor houtrook. 
 
Casus: Iemand heeft veel hinder van houtrook en krijgt ernstige 
benauwdheidsklachten. Hij moet met 10 stokende buren om tafel gaan. 
Vervolgens brengt hij gesprek aan en wordt niet serieus genomen. Hij is nu de 
boeman een zeurpiet. De ernstige medische klachten die hier aan ten grondslag 
liggen worden niet serieus genomen. Er ontbreekt voorlichting op televisie en 
in de media. Mensen zijn er totaal niet van bewust welke impact het kan 
hebben op iemand. Behalve als de stoker het zelf zeer benauwd gaat krijgen 
dan wil hij het stoken wel laten. Dit vergt dus empathie. 
 
Welk ideeën heeft u om houtrookoverlast te bestrijden? 
 
Volgens de VVD'er Remco Dijkstra kan de gemeente een APV opmaken zie 
http://remcodijkstra.vvd.nl/standpunten/3235/houtstook 
 
De Raad van State: Gaat steeds uit van het rapport Blauw. Maar zij hebben een 
meting gedaan bij het beginpunt van het rookkanaal. Deze meting is niet 
volledig waardoor de uitslagen anders uitpakken.De onderzoeken die in het 
buitenland zijn gedaan gelden niet in Nederland. 
 
Dank voor uw aandacht. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bennie Boonstra 
Tel. 06 19 524 624 
 
 
 
 


